INTEGRATED CHINESE Level 1 Part 2 LESSON 15: Seeing a Doctor Answer Key

Previewing Activity Answer the following question in English. What are the steps to see a doctor in your country? 1.						
2.						
3.						
Vi	Pialogue 1: My Stomachache Is K iewing Activities Watch the video. Check True (对) or False (错).	Killing Me! 对	错			
1.	高文中的肚子非常疼。	✓				
2.	上上个星期是高文中姐姐的生日。		✓			
3.	高文中昨天晚上吃了一些蛋糕。	✓				
4.	高文中把蛋糕放在冰箱里了。	✓				
5.	打针让高文中很紧张。	✓				
6.	高文中的药一定要饭前吃。		✓			
В.	Watch the video again. Circle the correct answer	er.				

- 1. 高文中昨天晚上开始肚子疼。
- 2. 高文中把蛋糕放了好几天。
- 3. 高文中没发烧。
- 4. 高文中要吃药。
- 5. 医生说高文中最好一天别吃饭。

Post-Viewing Activity

Imagine you are the doctor. Note down Gao Wenzhong's symptoms, make a diagnosis and write a prescription in Chinese.

2	病人: 高文中		
,	症状 (zhèngzhuàng; symptoms):		
<u> </u>	肚子疼,不发烧		
	诊断 (zhěnduàn; diagnosis):		
,,,,	把肚子吃坏了。		
	处方 (chǔfāng; prescription): 吃药:一天 <u>3</u> 次,一次 <u>2</u> 片,✔饭前/✔饭后		
	ialogue 2: Allergies iewing Activities		
	Watch the video. Check True (对) or False (错).		
Α.	watch the video. Check True (利) of Faise (相).		
	, , , , ,	对	错
1.	王朋觉得自己感冒了。		错 ✓
1. 2.	王朋觉得自己感冒了。 李友觉得王朋过敏了。	对 □ ✓	
1. 2. 3.	王朋觉得自己感冒了。 李友觉得王朋过敏了。 王朋的医生给了王朋四、五种药。		
1. 2. 3.	王朋觉得自己感冒了。 李友觉得王朋过敏了。 王朋的医生给了王朋四、五种药。 王朋不能看医生,因为他没有健康保险。		
1. 2. 3. 4.	王朋觉得自己感冒了。 李友觉得王朋过敏了。 王朋的医生给了王朋四、五种药。 王朋不能看医生,因为他没有健康保险。 李友让王朋马上去看医生。		
1. 2. 3. 4. 5.	王朋觉得自己感冒了。 李友觉得王朋过敏了。 王朋的医生给了王朋四、五种药。 王朋不能看医生,因为他没有健康保险。		

[©] Cheng & Tsui. You may not use these exercises for personal or commercial use or post them on a website or in a lab environment that is not for the exclusive use of students and teachers learning and teaching Chinese and using the Cheng & Tsui Integrated Chinese series.

	王朋为什么不去看医生? 因为王朋觉得吃点儿药,休息两天就会好了。			
4.	李友觉得要是王朋不去看病,会怎么样? 李友觉得王朋不去看病的话,病会越来越严重。			
5.	王朋觉得自己要不要看病? 王朋觉得自己不用看病。			
Post-Viewing Activity Imagine you are Wang Peng. You think it takes too long to see the doctor. Write your doctor an email in Chinese asking what to do.				
Culture Minute				
W	ewing Activity atch the video. Answer the questions in Chinese. ord bank: 挂号 guà hào v. to register 在中国看病,要带什么? 要带护照。			
W W 1.	atch the video. Answer the questions in Chinese. ord bank: 挂号 guà hào v. to register 在中国看病,要带什么?			
2.	atch the video. Answer the questions in Chinese. ord bank: 挂号 guà hào v. to register 在中国看病,要带什么? 要带护照。 苏菲要去几号房间?			
2. 3.	atch the video. Answer the questions in Chinese. ord bank: 挂号 guà hào v. to register 在中国看病,要带什么? 要带护照。 苏菲要去几号房间? 她要去 1 号房间。 医生说苏菲怎么了?			
2. 3. 4.	atch the video. Answer the questions in Chinese. ord bank: 挂号 guà hào v. to register 在中国看病,要带什么? 要带护照。 苏菲要去几号房间? 她要去 1 号房间。 医生说苏菲怎么了? 嗓子有点儿红,像是感冒了。 医生给苏菲的药一天吃几次,每次吃几包(bāo; pouch)?			

[©] Cheng & Tsui. You may not use these exercises for personal or commercial use or post them on a website or in a lab environment that is not for the exclusive use of students and teachers learning and teaching Chinese and using the Cheng & Tsui Integrated Chinese series.

Post-Viewing Activity Compare the way people see a doctor in your own culture to the Chines	
way. (Answer in Chinese.)	

三、拿药